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Török Flóris Általános Iskola 2017.06.07-én tartott SZMK értekezletéről 

 

Az értekezlet helye: 1237 Budapest Dinnyehegyi köz 2. 

 
Jelen vannak: 

- A mellékelt jelenléti ív szerinti szülők. 

- Kocsis Gyula István igazgató 

- Kajtár Andrea igazgatóhelyettes 

- Bartha Sándorné Török Flóris Alapítvány elnöke 

- SZMK elnöke: Zombori Ildikó 

- Jegyzőkönyvvezető: Séra Bernadett 

- Jegyzőkönyvet hitelesítő: Arnoldné Óh Zsuzsanna igazgatóhelyettes 

 

Napirendi pontok: 

1/ Igazgatói köszöntő és beszámoló, tanév értékelő 

2/ Alapítványi beszámoló 

3/ SZMK vezetőség választása 

 

1/ Kocsis Gyula István köszöntötte e jelenlévőket, majd az értekezlet kezdetén beszámolt az 

egészségügyi állapotáról, hogy elejét vegye az iskolában terjedő híreszteléseknek.  

Továbbiakban ismertette a következőket: 

- büszkén elmondta, hogy az iskolát beválasztották Budapest 15 legsportosabb iskolája 

közé.  

- az idén is sikeres volt a beiratkozás, 118-an szerették volna iskolánkban kezdeni a 

tanévet, de a törvényeknek megfelelően osztályonként maximum 28 tanulót lehetett 

felvenni, így 84 kisdiák kezdi az majd a 2017/2018-as tanévet 

- a kerületben a sport területén a TFAI a legsikeresebb, 122 tanulót tüntettek ki 

- köszönetet mondott az SZMK-nak az együtt működésért, a szülőknek és a kollegáinak 

az 1%-os adományokért, Szepesi úrnak és Grünwald úrnak a számítógépes 

alkatrészekért és Gál Zsuzsának a 40 db laptopért. 

- az idei tanév végére minden teremben projektor és vetítővászon segíti a tanulók 

fejlődését és a pedagógusok munkáját 

 

2/ Bartha Sándorné miután köszöntötte a jelenlévőket, megköszönte az SZMK-nak és a 

szülőknek az alapítványi bál és a farsang megszervezését, illetve a rendezvényeken 

keletkezett bevételeket, melyek teljes egészében a Török Flóris Alapítvány számlájára lettek 

befizetve, ezzel is támogatva az iskola működését. A szülői adományok segítségével az 

alapítvány az idei tanévben beszerezte a hiányzó projektorokat és azok tartozékait, két darab 

hangfal megvétele pedig folyamatban van. Az épület szépítésében is rész vett az alapítvány. 

A szülői felvetést, miszerint az aulában babzsákokat kellene elhelyezni, a kuratórium a 

pedagógusokkal egyetértésben, elvetette, helyette pihenőt alakítanak ki, ahová ülőpárnákat 

helyeznek majd el. Az erre célzottan felhalmozódott szülői adomány 129000.- ft volt, a 

párnák 99810.- ftért lettek megvásárolva. A fennmaradó összegből a sötétbarna virágtartókat 

színesre cserélték és bele virágokat ültettek.  

Az elnök asszony külön megköszönte a kézmosó és a wc papír adagolókat, melyet 

adományként kapott az iskola. 

Bartha Sándorné megköszönte az SZMK-nak az együttműködést, és reményét fejezte ki, hogy 

ez a továbbiakban is így marad.  



Az éves pénzügyi beszámolót a szülők felé szeptemberre ígérte. 

Kérdés Bartha Sándornéhoz: Az ülőpárnákat mikor fogják használni? 

Válasz: leginkább az iskolai rendezvények alkalmával, mert a mindennapi használat során 

biztosan hamarabb elkopnának, illetve a tisztításukra is nagyobb költséget kellene fordítani.  

 

3/ Kocsis Gyula István ismertette a jelenlévőkkel a gyermeknap elmaradásának okát. E 

szerint: 

A rendezvény fő támogatójának, Soroksár Önkormányzatának, a költségvetését oly mértékben 

faragták, le, hogy nem fért bele két gyermeknapi rendezvény lebonyolítása. Továbbá 

elmondta azt is, hogy ebben az évben a Molnár-szigeten rendezte meg az Önkormányzat a 

kerületi gyermeknapot, de 2018-ban ismét a Török Flóris Általános Iskola kapja meg a 

rendezés jogát.  

Az igazgató úr megköszönte Zombori Ildikó és Séra Detty sokéves munkáját. Köszönete 

jeléül az intézmény dolgozóinak nevében egy-egy ajándékcsomagot adott át az SZMK 

vezetőinek. 

Miután Zombori Ildikó és Séra Detty lemondott tisztségéről, új SZMK vezetés választása előtt 

álltak a jelenlévők. E szerint a jelenlévők egy tartózkodással, nulla ellenvetéssel, egységesen 

megválasztották az SZMK új elnökének Aranyosi Erzsébetet. Az ő segítői az önként 

jelentkező Mutumbo Angelika (3.b), Kepenyes Márta (5.a) és Lányi Mariann (2.c) lettek. A 

segítők személyét a szülői munkaközösség egy tartózkodással ellenvetés nélkül megszavazta. 

Mutumbo Angelika vállalta, hogy részt vesz a suli újság további működésében. 

 

Az igazgató úr elmondta, hogy nagy álma teljesül azzal, hogy a iskola életébe egy új 

rendezvényt a Kresz-napot tudja ebben a tanévben bevezetni. A kerület polgármesterével 

egyeztetve a program már körvonalazódott.  A rendezvény programját nagyvonalakban 

ismertette, de a pontos információkat majd a gyerekek kapják meg és viszik el a szülőknek, ha 

már minden teljesen készen áll majd.  

 

Az értekezlet végén egy apuka megkérdezte, hogy hogyan tudna témát (napi rendi pontot) 

felvetni az SZMK értekezleten. 

Zombori Ildikó elmondta, hogy írásban keresse meg az SZMK vagy az iskola vezetőségét a 

javaslataival, és ott eldöntik, hogy az adott téma az iskola, az SZMK vagy esetleg az 

alapítvány érdekeltségébe tartozik-e. Természetesen ezután napirendi pontra kerül ezután, 

majd a megfelelő illetékes személy segítségével kerül megtárgyalásra a soron következő 

SZMK értekezleten.  

A tragikus januári buszbaleset kapcsán a szülő azt is mondta, hogy csak olyan buszokkal 

menjenek a gyerekek, amelyekben van biztonsági öv. 

Kocsis Gyula István válasza: Sajnos nem áll rendelkezésre olyan és annyi autóbusz, ami ezt 

biztosítani tudná, de az intézmény legfőbb feladata a kirándulásokkal kapcsolatban, hogy a 

gyerekek maximális biztonságban legyenek. Tudomása szerint folyamatban van egy 

törvénytervezet, ami a buszok megfelelési állapotát fogja majd meghatározni. 

 

Miután több kérdés, kérés nem érkezett, Zombori Ildikó és Séra Detty megköszönte a 

szülőknek a sokévi sikeres együttműködést, a támogatásokat és az aktív részvételt, ezután 

berekesztette az értekezletet. 

 

 

       Zombori Ildikó  

       SZMK  elnök 

 


